
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 724/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Έγκριση της αρ. 103/2008 απόφασης Δ.Σ. της 
Δ.E.Y.A.B. για «Έγκριση αναμόρφωσης τιμολογίων 
Ύδρευσης-Αποχέτευσης της Δημοτικής Επιχείρησης 
΄Υδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας». 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 
 Το ΔΣ της δημοτικής επιχείρησης ΔΕΥΑ Βέροιας με την αριθ. 103/2008 
απόφασή του ενέκρινε την αναμόρφωση τιμολογίων Υδρευσης-Αποχέτευσης της 
επιχείρησης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 25 του ν.1069/80 όπως 
τροποποιήθηκε με αυτές του άρθρου 6, παρ. 11, εδαφ. 1 και 3, του Ν.2307/95. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
την αριθ. 103/2008 απόφαση του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Καλούμαστε σήμερα να πάρουμε μία απόφαση, η οποία μπορεί να 
φαίνεται συνηθισμένη και τετριμμένη στέλνει όμως πολλά μηνύματα. Σε μία εποχή 
όπου γίνεται πολύ συζήτηση για το νερό, η εισήγησή μας έχει να κάνει και με την 
κακή οικονομική κατάσταση που υπάρχει και την κρίση που διαφαίνεται και την 
οποία θα καταλάβουμε καλύτερα τους επόμενους μήνες, αλλά έχει να κάνει και με τις 
σύγχρονες επιταγές και ανάγκες του περιβάλλοντος. Από το 1980 και μετά έχουμε 
μία διαρκή αύξηση πανελλαδικά της κατανάλωσης του νερού και μπορεί η οικιακή 
κατανάλωση να μην υπερβαίνει αυτή της γεωργίας, αλλά είναι πια σίγουρο, ότι 
πρέπει να αλλάξουμε συνήθειες και κουλτούρα σε σχέση με τη διαχείριση του νερού. 
Τα παραδείγματα από το εξωτερικό δείχνουν καθημερινά ότι με τον συνδυασμό των 
νέων τεχνολογιών και με μικρές αλλαγές που οφείλουμε να βάλουμε στην 
καθημερινή ζωή μας, σε σχέση με τη χρήση του νερού, μπορεί να  πετύχουμε πολύ 
σημαντική μείωση στην κατανάλωση. Γιατί μπορεί τώρα να έχουμε ουδείς γνωρίζει 
όμως πόσο καιρό θα έχουμε επάρκεια. Το 2008 δεν ήταν καλή χρονιά όπως δεν ήταν 
καλή χρονιά και πριν από χρόνια το 1993. Η πολιτική μας πρέπει, οφείλει, να 
προλάβει τα χειρότερα γιατί θεωρούμε όλοι μας ότι το νερό που φτάνει μέχρι τα 
σπίτια μας και είναι άφθονο ότι είναι δεδομένο. Δεν είναι δεδομένο και το καμπανάκι 
χτυπάει πολύ τακτικά. Πολλές φορές αλόγιστα σπαταλιέται και δεν θα συνεχίσει να 
είναι άφθονο αν δεν το προσέξουμε. Στο πλαίσιο αυτό πρέπει λοιπόν να ληφθούν οι 
αποφάσεις μας και στο πλαίσιο αυτό νομίζω πως είναι και η εισήγηση του Προέδρου 
που θα ακολουθήσει, που στο 55% των νοικοκυριών θα υπάρξει μείωση γιατί 
πληρώνουν το πάγιο το οποίο μειώνεται και οι υπόλοιποι καλούνται να διαχειριστούν 
σωστά αυτό το πολύτιμο αγαθό. Καλούνται οι συμπολίτες μας, καλούμαστε όλοι μας 
να διαχειριστούμε σωστά το νερό. Επίσης υπάρχει και η λίστα των κοινωνικών 
κριτηρίων που με πολύ προσοχή συνέταξε η κοινωνική υπηρεσία του δήμου μας και 
την δέχθηκε το διοικητικό συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ και ήδη ισχύει και μάλιστα την 
πήραν από εμάς και την λειτουργούν έτσι και ο Δήμος της Νάουσας και ο Δήμος της 
Αλεξάνδρειας. 

Τσιάρας: Η οικονομική συγκυρία την οποία διάγει και η Ελλάδα αλλά και 
παγκοσμίως, είναι γνωστή σε όλους και την βιώνουμε όλοι. Η οικονομική δυσπραγία 
φαίνεται με ένταση τον τελευταίο καιρό ακόμη και στις καθημερινές μας συναλλαγές. 
Ο Δήμος σε μία ομόφωνη απόφασή μας, αποφάσισε να παγώσει τα τέλη 
καθαριότητας προκειμένου να σταθεί δίπλα στον δημότη παρόλο που οι οικονομικές 
υπηρεσίες του Δήμου ζήτησαν να γίνουν αυξήσεις επειδή έπρεπε να καλυφθούν τα 
λειτουργικά έξοδα. Η ΔΕΥΑΒ είχε κάποιες αντίστοιχες επιλογές με τα δεδομένα 
αυτά. Η οικονομική κατάσταση της επιχείρησης ξέρετε όλοι ότι δεν είναι και η 
καλύτερη. Αναλάβαμε την επιχείρηση με χρέη προς τους ασφαλιστικούς 
οργανισμούς, την Εφορεία, τους προμηθευτές, το Ταμείο Παρακαταθηκών και 
Δανείων και σιγά σιγά, με μεγάλη προσπάθεια και οικονομία καλύψαμε ένα μέρος 
από αυτό το χρέος. Αυτή τη στιγμή δεν οφείλουμε στην Εφορεία, ολοκληρώνουμε τη 
ρύθμιση με το ΙΚΑ πληρώνοντας και την τελευταία δόση τον Γενάρη και κλείνει κι 
αυτό το κεφάλαιο. Οι προμηθευτές είναι σε κάποια καλύτερη κατάσταση από τα 



προηγούμενα έτη και υπάρχει κι ένας προγραμματισμός για αποπληρωμή τους έστω 
και μεταχρονολογημένα. Τα δύο τελευταία χρόνια έγιναν αρκετά έργα από την 
ΔΕΥΑΒ τα οποία χρηματοδότησε η επιχείρηση με έσοδά της ενώ ανατέθηκαν 
μελέτες για τα μεγάλα έργα των εξωτερικών αγωγών, κάναμε ως υπηρεσία αρκετές 
μελέτες για να εξυπηρετήσουμε τον Δήμο και τη Νομαρχία για έργα που εντάχθηκαν 
στον Θησέα και στο τεχνικό πρόγραμμα της Νομαρχίας, πήραμε το ISO και το 9001 
για τη διασφάλιση της ποιότητας των υπηρεσιών, το 14001 που αφορά τη διαχείριση 
του βιολογικού που είναι πάρα πολύ σημαντικό, όπως σήμερα εγκρίθηκε να 
υποβληθεί αίτηση από τον Δήμο υποβάλλαμε αίτηση για διαχειριστική επάρκεια στην 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας και μάλιστα ήμασταν η πρώτη δημοτική 
επιχείρηση της Κεντρικής Μακεδονίας που υπέβαλε τέτοια αίτηση. Γενικώς 
θωρακιστήκαμε για την έναρξη του ΕΣΠΑ. Σε όλα αυτά, να υπολογίσει κανείς ότι η 
ΔΕΥΑΒ έχει ελάχιστα μέσα και τα οικονομικά της μέσα αφορούν έσοδα από ίδιους 
πόρους δηλαδή εισπράξεις λογαριασμών και μία ετήσια επιχορήγηση η οποία το 
μεγαλύτερο μέρος της πηγαίνει για την αποπληρωμή του δανείου του Ταμείου 
Παρακαταθηκών και Δανείων. Τα δεδομένα για την οικονομική υπηρεσία της 
ΔΕΥΑΒ ήταν τέτοια ώστε να επεξεργαστεί μία πρόταση για μία γενική αύξηση η 
οποία, στις αρχικές συζητήσεις, είχε προταθεί να γίνει ακόμη και πάνω από τον 
πληθωρισμό των δύο τελευταίων ετών, του 2008 που δεν έγινε καμία αύξηση και του 
2009 που έπεται. Ως δεύτερη επιλογή υπήρχε το πάγωμα των αυξήσεων λόγω της 
οικονομικής κατάστασης, σε συνέχεια όσων έκανε ο Δήμος. Τελικώς, 
επεξεργαστήκαμε με τους οικονομικούς παράγοντες μία γενναία πρόταση. 
Εισηγήθηκα στο διοικητικό συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ, που αποδέχθηκε ομόφωνα, και 
θα σας την παρουσιάσω τώρα. Με το νέο τιμολόγιο μειώνεται η τιμή του  παγίου για 
όλους τους καταναλωτές. Το πάγιο μειώνεται κατά 10%, από 20 ευρώ γίνεται 18 
ευρώ κι αυτό αφορά περίπου το 50 με 55% των νοικοκυριών του Δήμου. Εχουμε 
λοιπόν μία μείωση στο οικιακό τιμολόγιο, στο πάγιο κατά 10%, ενώ το τιμολόγιο των 
μεγάλων καταστημάτων μειώνεται κατά 12% το πάγιο και αυτό αφορά περίπου το 
70% των καταστημάτων. Παράλληλα κλιμακώνεται με πιο μεγάλο ρυθμό η χρέωση 
υπερκατανάλωσης ακολουθώντας και τα σημάδια των καιρών, όπως είπε και η κα 
Δήμαρχος, για την ανάγκη οικονομίας στην κατανάλωση νερού. Για λογιστικούς 
λόγους που αφορούν το κόστος του νερού ύδρευσης σε σχέση με την αποχέτευση, 
μειώνεται το ποσό χρέωσης αποχέτευσης σε σχέση με την ύδρευση ενώ παράλληλα, 
για δεύτερη χρονιά, αφήνεται παγωμένο το τιμολόγιο των δημοτικών διαμερισμάτων 
ενώ επίσης οι συνδέσεις νέων κατοικιών παραμένουν παγωμένες από το 2000 ως 
έχουν. Στόχος του νέου αναμορφωμένου τιμολογίου είναι κυρίως η ελάφρυνση των 
οικονομικά αδυνάτων, αυτών δηλαδή που θα νιώσουν έστω μία μικρή ανακούφιση 
πληρώνοντας δύο ευρώ λιγότερα στην ΔΕΥΑΒ κάθε δίμηνο. Ανάμεσα σ΄ αυτούς 
είναι οι συνταξιούχοι που περνούν δύσκολες εποχές, οι άνεργοι, οι νέοι που ζούνε 
μόνοι τους, οι φοιτητές της πόλης αλλά και οι έμποροι οι οποίοι έχουν ένα εμπορικό 
κατάστημα με μία βρύση μέσα και καταναλώνουν ελάχιστο νερό. Για όλους αυτούς 
που καταναλώνουν περισσότερο νερό η απάντηση είναι ότι πρέπει να κάνουμε όλοι 
οικονομία για να μειώσουμε την κατανάλωση. Την τελευταία διετία αυτός ο στόχος, 
κατά ένα πολύ μικρό ποσοστό, κατέστη εφικτός διότι μειώθηκε η κατανάλωση κατά 
περίπου 3% κι αν συνυπολογίσουμε και τις νέες συνδέσεις που έγιναν, η μείωση της 
κατανάλωσης συνολικά που έγινε στην πόλη είναι περίπου 4%. Η ΔΕΥΑΒ πρέπει και 
οφείλει να πείσει τους πολίτες, κι επειδή συνάδελφοι είμαστε όλοι υπεύθυνοι ζητάμε 
την βοήθειά σας, για να κάνουν οικονομία στη σπατάλη του νερού, ακόμη κι αν το 
τίμημα είναι μείωση των εισπράξεών μας. Και φυσικά λειτουργεί πλέον απόλυτα ένα 
αντικειμενικό σύστημα απαλλαγών όλων των ευπαθών ομάδων που δεν αφήνει 
κανένα περιθώριο για αμφισβήτηση και υπόνοιες για διακρίσεις. Κάθε αίτημα για 
απαλλαγή οποιονδήποτε ασθενών ομάδων το μεταβιβάζει στην κοινωνική υπηρεσία 
του Δήμου η οποία επιλαμβάνεται, λειτουργεί αυτοψία και εισηγείται την έγκριση ή 
μη της απαλλαγής. Σε συνεργασία λοιπόν με την κοινωνική υπηρεσία του Δήμου, την 



οποία κι ευχαριστώ δημόσια για την βοήθειά της, απαλλάσσονται είτε ολοκληρωτικά 
είτε από τα πάγια πλέον όλες οι ευπαθείς ομάδες του πληθυσμού όπως με βαριά 
νοσήματα, νοητικές στερήσεις, κάθε είδους εξαρτήσεις και οικονομικά προβλήματα 
καθώς και οι πολύτεκνοι. Βέβαια αν στην πορεία προκύψει κάποια λανθασμένη ή 
άδικη ρύθμιση, σε σχέση με τις απαλλαγές, είμαστε έτοιμοι να επανεξετάσουμε 
οποιοδήποτε κριτήριο από αυτά. Λόγω των συνθηκών που προαναφέρθηκαν, η 
ΔΕΥΑΒ οφείλει να κάνει αυτό που πρέπει, για να μπορέσει να ανταποκριθεί στην 
εκτέλεση του προϋπολογισμού του 2009. Ετσι λοιπόν αναγκαστήκαμε και μειώσαμε 
το τεχνικό μας πρόγραμμα σε σχέση με πέρυσι κατά 19% και το μόνο που 
περιμένουμε για να τροποποιήσουμε το τεχνικό μας πρόγραμμα προς τα πάνω, είναι 
αν ανοίξει το ΕΣΠΑ και έχουμε κάποιες χρηματοδοτήσεις από εκεί κάτι που 
ευχόμαστε. Το έκτακτο προσωπικό που θα χρειαστεί φέτος για τη συντήρηση και τα 
τεχνικά έργα μειώνεται κι αυτό σε μόλις 18 άτομα. 

Αυτή η προσπάθεια αγαπητοί συνάδελφοι είναι μεγάλη και ο δρόμος είναι 
μακρύς και ανηφορικός. Ζητώ την έγκριση του νέου τιμολογίου της επιχείρησης και 
την αρωγή σας για την μεγαλύτερη οικονομία του νερού. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Ηθελα να ρωτήσω αν έγινε μελέτη κοστολόγησης 

προκειμένου, το διοικητικό συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ, να εισηγηθεί στο Δ.Σ. 
ουσιαστικά αυτή την τιμολογιακή πολιτική. Αν έγινε αυτή η μελέτη θέλουμε να μας 
πείτε τι έσοδα προσδοκάτε να έχετε από το καινούργιο τιμολόγιο αλλά  πριν μας το 
πείτε αυτό πείτε μας τι έσοδα είχατε φέτος, μετά την μεγάλη αύξηση που κάνατε 
πέρυσι στα τιμολόγια της ΔΕΥΑΒ. Τι έσοδα ύδρευσης και τι έσοδα αποχέτευσης 
είχαμε στο μικρό τιμολόγιο, τι έσοδα ύδρευσης και τι αποχέτευσης είχαμε στο μεγάλο 
τιμολόγιο και τι στην υπερκατανάλωση αντίστοιχα στην ύδρευση και στην 
αποχέτευση αφού εισπράττετε και τέλη αποχέτευσης επί της υπερκατανάλωσης 80% 
και τώρα εισηγείστε να γίνει 40%; Επίσης θα ήθελα να μου πείτε αν υπάρχει 
υπάλληλος της ΔΕΥΑΒ αποσπασμένος στον Δήμο που δουλεύει στον Δήμο και 
πληρώνεται από την ΔΕΥΑΒ; Υπάρχει υπάλληλος του Δήμου αποσπασμένος 
παράνομα στη ΔΕΥΑΒ και πληρώνεται από την ΔΕΥΑΒ; Είναι γνωστό ότι πολλές 
φορές από την αρχή της θητείας μας και μέχρι σήμερα βάλαμε θέμα της παράνομης 
άδειας που έχει ο αντιδήμαρχος Τεχνικών κ. Δάσκαλος από την ΔΕΥΑΒ και 
σύμφωνα με τον κώδικα είναι γνωστό ότι δεν δικαιούται αυτή την άδεια, εσείς όμως 
την χορηγήσατε και αμείβεται ως υπάλληλος της ΔΕΥΑΒ ο κ. Δάσκαλος από την 
ΔΕΥΑΒ. Εσείς δεν δέχεσθε ότι έχει χορηγηθεί παράνομα αυτή η άδεια κάτι που λέμε 
εμείς. Αν σας αποδείξουμε ότι η άδεια που πήρε ο κ. Δάσκαλος από την ΔΕΥΑΒ 
είναι παράνομη και εισέπραττε παρανόμως τα χρήματα από εκεί θα του τα ζητήσετε 
πίσω ή όχι; Τι θα κάνετε στην προκειμένη περίπτωση; 

Δελαβερίδης: Ηθελα να ρωτήσω κε Πρόεδρε της ΔΕΥΑΒ πρώτον πόσα 
χρήματα χρωστάει η ΔΕΥΑΒ σε διάφορους όπως ΙΚΑ, Εφορεία κ.λ.π. Δεύτερον, 
πόσοι από τους δημότες χρωστάνε για τέλη ύδρευσης, αποχέτευσης, σύνδεσης κ.λ.π. 
στη ΔΕΥΑΒ; Τρίτον, εάν θεωρήσουμε  ότι δεν ξοδεύει ο Βεροιώτης ούτε ένα κυβικό 
μέτρο νερού τι θα γίνει; Θα αυξήσουμε την ποσότητα του νερού αφού ξέρουμε ότι 
είναι πηγές, τρέχουν και θα υπερχειλίσουν; 

Πρόεδρος: Υπενθυμίζω πάντως ότι το θέμα μας είναι έγκριση ή μη απόφασης 
Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ για αναμόρφωση τιμολογίων ύδρευσης – αποχέτευσης. 

Τσιάρας: Οσον αφορά τη μελέτη κοστολόγησης, η επιχείρηση έχει ένα αρχείο 
καταναλώσεων από το οποίο έκανε κάποιες εκτιμήσεις και κάποιες υποθέσεις. Αυτή 
η μελέτη που λέει ο κ. Σκουμπόπουλος δεν είναι μία συγκεκριμένη μελέτη 
κοστολόγησης αλλά έγινε μία εκτίμηση των καταναλώσεων, γιαυτό και σας είπα με 
βεβαιότητα ότι για το 50% με 55% των καταναλωτών θα μειωθεί ο λογαριασμός του 
διμήνου. Να μην ξεχνάμε ότι κάθε φορά που ερχόταν τέτοια θέματα στο Δ.Σ. για 
ψήφιση ο κ. Σκουμπόπουλος έλεγε ότι η πάγια θέση της παράταξής του ήταν να 
γίνονται αυξήσεις στον πληθωρισμό σε όλες τις δραστηριότητες του Δήμου. Εάν η 



ΔΕΥΑΒ επί των ημερών της προηγούμενης διοίκησης έκανε αυξήσεις κάθε χρόνο 
στο ύψος του πληθωρισμού αυτή τη στιγμή δεν θα είχε κανένα οικονομικό πρόβλημα. 
Το τιμολόγιο παρέμεινε παγωμένο από το 2000 έως το 2007 γιατί κάποιοι το 
αποφάσισαν και γιαυτό το λόγο δημιουργήθηκαν αυτά τα οικονομικά προβλήματα σε 
συνδυασμό με το ζήτημα που αφορά την ένταξη των δημοτικών διαμερισμάτων στη 
δικαιοδοσία της επιχείρησης το οποίο γενικότερα μας δημιούργησε οικονομικά 
προβλήματα αφού αντιλαμβάνεστε ότι τα χωριά είναι πολλά και απλωμένα σε 
διάφορα μέρη, έχουν παλιά δίκτυα κι έχουν συνεχείς βλάβες. Αν π.χ. συμβεί μία 
βλάβη στο Σέλι τότε το κόστος της βλάβης σε σχέση με τις εισπράξεις στο Σέλι είναι 
πάρα πολύ μικρό και γιαυτό γενικότερα το οικονομικό πρόβλημα της ΔΕΥΑΒ 
μεγάλωσε ιδιαίτερα σε σχέση με τα δημοτικά διαμερίσματα. Επαναλαμβάνω πως αν η 
προηγούμενη διοίκηση δεν έκανε πολιτική στις πλάτες της ΔΕΥΑΒ θα μπορούσαμε 
να λέμε ότι δεν θα είχε καθόλου οικονομικά προβλήματα αυτή τη στιγμή 

Οσον αφορά το τι εισπράξαμε πέρυσι, από την ημέρα κε Σκουμπόπουλε, που 
βρέθηκα στη διοίκηση της ΔΕΥΑΒ έχετε κάνει πάρα πολλές αιτήσεις για να πάρετε 
στοιχεία για εργαζόμενους, πόσοι προσλήφθηκαν κάθε χρόνο, ποιοι ήταν αυτοί, τον 
ισολογισμό κάθε χρόνο, τον απολογισμό της επιχείρησης, στοιχεία που έχετε στο 
αρχείο σας. Επειδή σήμερα το θέμα δεν ήταν ο ισολογισμός της επιχείρησης λυπάμαι 
αλλά δεν μπορώ αυτή τη στιγμή να σας απαντήσω γιαυτά τα στοιχεία που, όπως σας 
είπα, έχετε στη διάθεσή σας αφού εμείς ποτέ δεν αρνηθήκαμε να σας δώσουμε 
οποιοδήποτε στοιχείο όποτε το ζητήσατε. Βέβαια, κάποιοι άνθρωποι από την 
παράταξή σας ασχολήθηκαν με την ΔΕΥΑΒ και  πέρα από τον μακαρίτη τον 
Φουρνιάδη ο κ. Γεωργιάδης δεν μίλησε ποτέ δύο χρόνια για την ΔΕΥΑΒ και δεν είπε 
ποτέ κάποια σκέψη ή πρόταση για την ΔΕΥΑΒ στο Δ.Σ. 

Για τον κ. Δάσκαλο αποφάνθηκαν οι νομικοί. Τη μία φορά η αίτησή σας για 
ακύρωση δεν έγινε δεκτή ενώ νομίζω ότι το 2008 δεν κάνατε προσφυγή στην 
Περιφέρεια για παράνομη, κατά τη γνώμη σας, χορήγηση ειδικής άδειας από την 
ΔΕΥΑΒ. Οι νομικοί, κατόπιν συζήτησης, μας διαβεβαίωσαν ότι δεν υπάρχει τέτοιο 
θέμα. Οσον αφορά τους υπαλλήλους, ο ένας που ήρθε από τον Δήμο στη ΔΕΥΑΒ 
ήταν ένας υδραυλικός ο οποίος δεν είχε αντικείμενο στο Δήμο ενώ είναι ιδιαίτερα 
καλός και παλιός υπάλληλος και βοηθάει πολύ στην επιχείρηση και ξέρετε καλά ότι 
κάναμε ό,τι έπρεπε για να γίνει νόμιμα αυτή η απόσπαση, ο δεύτερος υπάλληλος που 
βρίσκεται στον Δήμο ενώ μισθοδοτείται από την ΔΕΥΑΒ ήταν κάτι που κάνατε 
πρώτοι εσείς όταν ήσασταν διοίκηση. 

Αυτή τη στιγμή κε Δελαβερίδη, από παλιές οφειλές η ΔΕΥΑΒ χρωστάει στο 
ΙΚΑ την προγραμματισμένη ρύθμιση που δίνει κάθε μήνα. Δηλαδή όταν αναλάβαμε 
το κόστος ήταν τέτοιο ώστε έγινε μία ρύθμιση και μετά μία δεύτερη που ήταν επ΄ 
ωφελεία της ΔΕΥΑΒ και τροποποίησε την πρώτη και συνολικά θα δώσουμε 25 
δόσεις από περίπου 10.000 ευρώ  συν κάποια που είχαν παρακρατηθεί και θα ερχόταν 
το 3% δηλαδή δώσαμε περίπου στο ΙΚΑ, με τις προσαυξήσεις και τις μειώσεις των 
προσαυξήσεων, 300.000 ευρώ και τον Γενάρη τελειώνουν οι δόσεις προς εκεί. Στην 
Εφορεία δεν χρωστάμε τίποτα. Επίσης οι οφειλές των δημοτών προς την ΔΕΥΑΒ, 
έχετε δίκιο, είναι μία πληγή την οποία προσπαθούμε με κάθε τρόπο να 
αντιμετωπίσουμε. Το νούμερο δεν ξέρω ακριβώς τώρα να σας το πω αλλά με κόπο 
καταφέραμε να το κρατήσουμε στο ύψος που ήταν όταν αναλάβαμε τη διοίκηση και 
λέω καταφέραμε γιατί από τότε έγινε μία αύξηση κι έπρεπε να αυξηθεί κατ΄ αναλογία 
αλλά με προγραμματισμένες σφραγίσεις στο μέτρο του δυνατού και με το προσωπικό 
που έχουμε προσπαθούμε να εισπράττουμε τις οφειλές των δημοτών προς την 
επιχείρηση. Γιαυτό που είπατε για την κατανάλωση, εμείς είπαμε πως αν 
καταναλωθεί λιγότερο νερό εμείς θα εισπράξουμε λιγότερα χρήματα αλλά μ΄ αυτό, σε 
μία δύσκολη ενδεχομένως χρονιά του μέλλοντος, θα μπορέσουμε να αντιμετωπίσουμε 
τα προβλήματα χωρίς να έχουμε τις διακοπές του καλοκαιριού. 

Δήμαρχος: Σε σχέση με τον υπάλληλο που απασχολείται και εδώ αλλά και 
βεβαίως καλύπτει και τα καθήκοντά του στην ΔΕΥΑΒ λόγω των ειδικών γνώσεών 



του, να πω ότι κλήθηκε να υποστηρίξει ένα καινούργιο πράγμα που ξεκινήσαμε εδώ 
και δεν βγήκε ακόμη στον αέρα δηλαδή το γραφείο του δημότη. Βεβαίως αυτό δεν 
περίμενα να το ρωτήσετε, γιατί εσείς τον είχατε εδώ όχι λόγω των ειδικών γνώσεών 
του αλλά τον είχατε γραμματέα στη Δημαρχιακή Επιτροπή, αλλά εδώ τίθενται και 
ερωτήματα που τα ακούμε λίγο περίεργα εμείς αλλά έχουμε συνηθίσει. 

Τσιάρας: Βρήκα ένα στοιχείο τώρα. Οι εισπράξεις από τα τέλη ύδρευσης και 
αποχέτευσης είναι 3 εκατ. ευρώ από τα οποία τα 900.000 ευρώ περίπου είναι της 
αποχέτευσης. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Παλαιότερα, όταν ήταν υπουργός Εθνικής Οικονομίας ο κ. 

Παπαντωνίου είχε ασχοληθεί πολύ με τη δημιουργική λογιστική και πήγε την 
οικονομία της χώρας εκεί που την πήγε. Σήμερα δεν ξέρω ποιος οικονομικός 
εγκέφαλος της ΔΕΥΑΒ ασχολήθηκε μ΄ αυτού του είδους τη δημιουργική λογιστική 
για να φέρει τα πάνω κάτω λαϊκίζοντας, κοροϊδεύοντας φορομπηχτικά τους 
συμπολίτες μας.    Αναπροσαρμόζοντας τα τέλη ύδρευσης και αποχέτευσης για την 
αύξηση των εσόδων της ΔΕΥΑΒ και για την κάλυψη των χρεών που λέει ότι βρήκε 
από εμάς, αλλά εμείς τέσσερα χρόνια κε Τσιάρα δεν κάναμε καμία αύξηση, εσείς 
κάνατε αύξηση 20% πέρυσι και φέτος θέλετε επίσης 18% ή 20%, θα σας το αποδείξω 
πως, αλλά από τους μισούς συμπολίτες μας και όχι από τους άλλους μισούς που δεν 
ξέρετε πόσοι και ποιοι είναι. Μπορεί να είναι οικονομικά εύποροι αυτοί που έχουν 
μία βρυσούλα και καταναλώνουν 18 – 22 κυβικά νερό ενώ ένας μεροκαματιάρης 
γκαραζιέρης που πλένεται τρεις – τέσσερις φορές την ημέρα γιατί πρέπει να βγάλει 
τις μουτζούρες μπορεί να κάνει 22-25 κυβικά νερό στην κατανάλωση. Και με τα 
παραδείγματα που θα σας πω θα σας δείξω πόσα θα πληρώσει ο γιατρός που πλένει 
τα χεράκια του από τη βρυσούλα του ιατρείου και πόσα ένας γκαραζιέρης ή ένας 
οικοδόμος που πλένονται εφτά φορές την ημέρα για να βγάλουν τις μουτζούρες. 
Απαντώντας και στον κ. Πρόεδρο που είπε  ότι το θέμα μας σήμερα είναι η 
αναπροσαρμογή των τελών της ΔΕΥΑΒ κι όχι τα άλλα που ενόχλησαν να πω ότι 
έχουν σχέση αυτά που ρωτήσαμε και εγώ και ο κ. Δελαβερίδης με την αύξηση ή τη 
μείωση ή τον καθορισμό, αν θέλετε, του τιμολογίου της ΔΕΥΑΒ. Και βέβαια τα 
έσοδα έχουν συνάρτηση με τα έξοδα, το τιμολόγιο έχει σχέση με τα έξοδα. Δεν 
μπορεί να έχεις 3 εκατ. ευρώ ανελαστικές δαπάνες, όταν το μόνο αγαθό που πουλάς 
είναι το νερό και η αποχέτευση. Πρέπει να βρεις 3 εκατ. ευρώ και για να τα βρεις ή 
πρέπει να αυξήσεις το τιμολόγιο ή να μειώσεις τις δαπάνες. Ετσι λοιπόν παρανόμως 
πληρώνετε τον υπάλληλο που αποσπάστηκε στη ΔΕΥΑΒ, παρανόμως πληρώνετε τον 
υπάλληλο που αποσπάσατε στον Δήμο κι ας τον είχα αποσπασμένο κι εγώ. Δηλαδή 
αν είχα κάνει εγώ μία παράνομη πράξη έπρεπε να την κάνετε κι εσείς; Μα εγώ 
τέσσερα χρόνια δεν έκανα αναπροσαρμογή των τιμολογίων της ΔΕΥΑΒ, εσείς γιατί 
κάνετε; Γιατί δεν με ακολουθείτε κι εκεί; ΄Η με ακολουθείτε εκεί που σας συμφέρει 
μόνο; 

Πάμε τώρα και στον αντιδήμαρχο για τον οποίο σας κάλυψαν οι νομικοί 
σύμβουλοι και που δεν έχω τίποτα με τον άνθρωπο αλλά θέλω να προστατεύσω και 
αυτόν αλλά ειδικά εσάς κε Τσιάρα. Σας έλεγα ότι την ειδική άδεια δεν την δικαιούται 
ο αντιδήμαρχος και να που με δικαιώνει τώρα ο υπουργός Εσωτερικών που κατέθεσε 
νομοσχέδιο και συζητιέται στη Βουλή και λέει: «στους αιρετούς της παρ. 1 του 
άρθρου 139 του ν. 3463 περιλαμβάνονται και όσοι είναι υπάλληλοι επιχειρήσεων 
κοινωφελούς χαρακτήρα ειδικού σκοπού του ν. 1069/80». Μήπως ξέρετε ποιος είναι 
ο νόμος 1069 του ΄80; Είναι ο νόμος της ΔΕΥΑΒ. Παρανόμως δώσατε λοιπόν ειδική 
άδεια. Τώρα θα το ανοίξει ο κ. Παυλόπουλος και θα μπορεί να χορηγείται ειδική 
άδεια και στις υπαλλήλους των ΔΕΥΑ. Ζητήστε του λοιπόν τώρα πίσω τα λεφτά γιατί 
αλλιώς πρέπει να τα βάλετε από την τσέπη σας, αν πάει κάποιος εκεί που πρέπει να 
πάει. Στη διάθεσή σας ο νόμος και σ΄ εσάς και στην κα Δήμαρχο. 

Πάμε τώρα και στα τιμολόγια, για να τα ακούσουν και οι δημοσιογράφοι που 
μας κάνουν απόψε την τιμή και δεν έφυγαν αφού μάλλον δεν τους κουράσαμε. Δύο 



είναι τα τιμολόγια λοιπόν. Το μικρό όπου 0 έως 22 κυβικά οι συμπολίτες μας 
πλήρωναν 20 ευρώ και το μεγάλο τιμολόγιο όπου από 0 έως 28 κυβικά οι συμπολίτες 
μας πλήρωναν 24,70 ευρώ. Αντίστοιχα ήταν και τα ποσά της υπερκατανάλωσης. Για 
το μικρό τιμολόγιο, πέρα από τα 22 κυβικά, ήταν 0,576 συν ΦΠΑ και 0,461 συν ΦΠΑ 
για την υπερκατανάλωση στην αποχέτευση και 0,576 για την υπερκατανάλωση πέρα 
από τα 40 κυβικά. Στο μεγάλο τιμολόγιο ήταν 0,72, 0,576 και 2,228 αντίστοιχα. Στα 
δημοτικά διαμερίσματα ήταν 40. Τι κάνετε τώρα; Το τέλος ύδρευσης στο μικρό 
τιμολόγιο από 0 έως 18 κυβικά είναι 18 ευρώ και η υπερκατανάλωση από 0,576 ευρώ 
γίνεται 1,08 ευρώ συν ΦΠΑ.  Στο μεγάλο τιμολόγιο κατεβάζουμε από 28 κυβικά στα 
22, υπερκατανάλωση 1,26 ευρώ συν ΦΠΑ και τέλος αποχέτευσης στη μία περίπτωση 
0,24 ευρώ και στην άλλη 0,28 ευρώ. Στα δημοτικά διαμερίσματα προτείνετε το ίδιο. 
Ας κάνουμε τώρα και δύο λογιστικές πράξεις. Υποθετικά, έστω ότι θέλετε να κάνετε 
εξοικονόμηση νερού, μειώνετε το μικρό τιμολόγιο στα 18 κυβικά και βάζετε τους 
συμπολίτες να πληρώνουν 18 ευρώ ενώ στο μεγάλο τιμολόγιο, στα 22 κυβικά να 
πληρώνουν 22 ευρώ κι αν ισχύσουν αυτά τα νούμερα και οι συμπολίτες μας δεν 
κάνουν υπερκατανάλωση ποια θα είναι η ζημία της ΔΕΥΑΒ; Εδώ θα έχουμε ζημία. 
Πάμε σ΄ ένα άλλο πιο φυσιολογικό παράδειγμα. Εστω ότι όλοι οι συμπολίτες μας και 
στο μικρό και στο μεγάλο τιμολόγιο καταναλώνουν 25 κυβικά νερό, στο μικρό 
τιμολόγιο θα πληρώνει με την πρότασή σας 27,24 ευρώ χωρίς ΦΠΑ ενώ πρώτα 
πλήρωνε 23,11 ευρώ και στο μεγάλο τιμολόγιο, ενώ πρώτα πλήρωνε 24,70 ευρώ 
τώρα θα πληρώνει 26,62 ευρώ. Ποιος λοιπόν χτυπάει στην ουσία το τιμολόγιο που 
εισάγετε; Το 55% των μικρών καταναλωτών. Ετσι λοιπόν κύριοι συνάδελφοι, εάν δεν 
θέλετε να πείσετε τους συμπολίτες ότι λαϊκίζετε και τους κοροϊδεύετε μη 
συμφωνήσετε μ΄ αυτό το τιμολόγιο γιατί στην ουσία καίτε το 55%, αν είναι ειλικρινές 
αυτό το στοιχείο που δίνει ο κ. Τσιάρας. Είτε καίτε τους συμπολίτες είτε ζημιώνετε 
την επιχείρηση. Κι εδώ στη ΔΕΥΑΒ δεν είναι ανταποδοτικό το τέλος δηλαδή όσα τα 
έσοδα τόσα και τα έξοδα αλλά είναι επιχείρηση κοινωφελούς χαρακτήρα ειδικού 
σκοπού κάτι σαν ανώνυμη εταιρεία. Μπορεί να σας ζητήσουν ευθύνες μεθαύριο οι 
του διοικητικού συμβουλίου και να πουν ότι κάνατε ζημία θετική στη ΔΕΥΑΒ μ΄ 
αυτή την απόφασή σας. 

Επειδή εμείς δεν συμφωνούμε μ΄ αυτή την πολιτική κι επειδή θέλουμε να 
είμαστε δίκαιοι μ΄ όλους τους συμπολίτες, σας κάνω μία πρόταση έντιμη και καθαρή. 
Αφού σας αρέσει να λέτε ότι θέλετε να βοηθήσετε τους συμπολίτες, καταργούμε 
σήμερα το πάγιο και λέμε πως ό,τι καταναλώνει ο καθένας πληρώνει. Ένα κυβικό το 
χρόνο ένα ευρώ, εκατό κυβικά εκατό ευρώ. Κάντε το αν είστε καλοί κι αγαπάτε τους 
συμπολίτες. Ομοιόμορφα, ισόνομα, δίκαια αλλιώς ούτε τους εαυτούς σας δεν σας 
κρίνω ικανούς να κοροϊδέψετε. 

Τσιαμήτρου: Είπε τόσα πολλά ο κ. Σκουμπόπουλος που δεν μας άφησε 
περιθώρια. Απλώς ήθελα μία ξεκάθαρη πρόταση για το αν υπάρχει αύξηση ή μείωση. 
Τώρα αυξάνουμε το πάγιο, μειώνουμε την υπερκατανάλωση, μπερδεύουμε τον κόσμο 
και δεν είναι ξεκαθαρισμένο ούτε αν κερδίζουνε ούτε αν χάνουνε. Το ίδιο ισχύει 
βέβαια και για την επιχείρηση, δεν ξέρουμε αν χάνει ή αν κερδίζει. Κάνετε βέβαια 
ένα τρικ εδώ, μειώνετε το πάγιο αλλά μειώνετε και τα κυβικά. Μ΄ αυτό λέτε ότι 
βοηθάμε τις ασθενέστερες τάξεις αλλά αυτό δεν το ξέρουμε γιατί δεν κάναμε καμία 
ανάλυση για το πόσα άτομα είναι η κάθε οικογένεια που πληρώνει. Υπάρχουν βέβαια 
οικογένειες με δύο ή τρία άτομα που δεν ξεφεύγουν από το πάγιο αλλά υπάρχουν και 
οικογένειες με 5-6 άτομα που περνάνε κατά πολύ το πάγιο και που μπορεί να μην 
είναι εύπορες οικογένειες. 

Δελαβερίδης: Ένα σχόλιο θα κάνω σχετικά με το θέμα έτσι όπως έρχεται δηλ. 
«έγκριση ή μη απόφασης Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ για αναμόρφωση τιμολογίου». 
Ενδεχομένως αναμόρφωση αλλά και αναπροσαρμογή τιμολογίου, διότι πρόκειται για 
αυξήσεις και πρέπει να το λέμε. Καλές είναι οι κουβέντες, οι λέξεις αλλά είναι 
αναπροσαρμογή με αναμόρφωση του τιμολογίου. Το 2007, με την πρώτη απόφαση 
του διοικητικού συμβουλίου,  έγινε αναπροσαρμογή η οποία είχε κάποιους στόχους, 



έτσι τουλάχιστον έλεγαν, το πάγωμα της τιμής της ελάχιστης κατανάλωσης των 22 
κυβικών μέτρων με στόχο την ελάφρυνση των ευπαθών οικονομικά τάξεων αλλά και 
του μεγαλύτερου μέρους, 65%, των καταναλωτών της πόλης. Σήμερα έγιναν 55% και 
πάλι είναι οι ευπαθείς αυτές ομάδες. Η μείωση της κατανάλωσης μέσω αύξησης των 
τελών υπερκατανάλωσης. Πόσο μειώθηκε η υπερκατανάλωση; Είναι δυνατόν; Η 
κάλυψη των δαπανών του προσωπικού λειτουργίας συντήρησης τοκοχρεολυσίων και 
αποσβέσεων μηδενίστηκαν, καλύφθηκαν; Εγώ άκουσα για ΙΚΑ κ.λ.π. κι άρα δεν 
ξοφλήθηκαν όλοι, άρα δεν καλύψατε τίποτα. Η σταδιακή αύξηση των διαφορών 
ανάμεσα στα τιμολόγια καταναλωτών της Βέροιας και των δημοτικών 
διαμερισμάτων. Όμως ας πάμε λιγάκι στο τι ειπώθηκε τότε και τι εισηγηθήκατε κε 
Πρόεδρε στο διοικητικό συμβούλιο, πάντα για την τότε απόφαση: «Στηριχθήκαμε 
λοιπόν ότι θα πρέπει να κρίνουμε κατά πόσο είναι δυνατόν να «τιμωρηθούν» υπό την 
έννοια να πληρώνουν περισσότερα όσοι υπερκαταναλώνουν νερό σκεπτόμενοι αυτά 
που λέει η βιβλιογραφία για την κατανάλωση ενός ατόμου ημέρας κατά μέσο όρο. 
Αυτό που λέει η βιβλιογραφία κι αυτό που προτείνει η υπηρεσία πως πρέπει να 
πληρώνεται το έξοδο αποχέτευσης το οποίο για πρώτη φορά, όχι κατ΄ αποκοπήν 
σταθερό 10 € αλλά είναι πάντα το 80% της ύδρευσης». Συμφωνούμε απόλυτα σ΄ αυτό 
το σημείο, ενώ σε άλλο σημείο λέτε: «Είναι μεταβατική χρονιά γιατί σκοπεύουμε 
φέτος να προγραμματίσουμε να μπούνε υδρόμετρα σε όλους τους καταναλωτές 
ύδρευσης, δηλαδή όποιος είναι συνδεδεμένος με το δίκτυο ύδρευσης να μπει 
υδρόμετρο στον καθένα και του χρόνου (το 2008 δηλαδή) να ξαναμπεί εδώ πέρα θέμα 
ο τρόπος με τον οποίο θα τιμολογήσουμε τα χωριά». Προφανώς δεν μπήκαν όλα τα 
υδρόμετρα και φυσικά δεν μπορείτε κιόλας να τιμολογήσετε. Πάμε λοιπόν λίγο πιο 
πέρα και διαβάζω πάλι από το τότε διοικητικό συμβούλιο και λέει σε κάποια φάση ο 
Πρόεδρος: «….γιατί αυξήθηκε η ύδρευση, μειώθηκε η αποχέτευση οπότε είναι λίγα 
(μιλάει για το ΦΠΑ). Υπολόγισα περίπου ότι είναι 16.000 με 17.000 ευρώ το χρόνο 
μόνο από αυτό, χωρίς να καταλάβει ο καταναλωτής τίποτε». Δηλαδή κερδίζει η 
ΔΕΥΑΒ χωρίς να καταλάβει ο καταναλωτής; Τον κοροϊδεύουμε; Δεν το κατάλαβα 
αυτό. Η ΔΕΥΑΒ θα βάλει στο ταμείο της περίπου 17.000 ευρώ και δεν είναι ντροπή 
να το λέμε και κάποιος συνάδελφος κάνει μία πρόταση από 19 ευρώ που ήταν να πάει 
στα 20 ευρώ κι από εκεί και πέρα η υπερκατανάλωση να πάει εκεί που πάει. Η 
αύξηση κυρίες και κύριοι συνάδελφοι ήταν της τάξης του 50%. Εχω εδώ από το 
αρχείο μου ένα δικό μου τιμολόγιο της ΔΕΥΑΒ από τον 9ο μήνα του 2006 που λέει 
62 κυβικά 41 ευρώ και μετά την αύξηση έχω 55 και 60 ενώ ήταν 0,67, υπολογίστε και 
θα δείτε ότι έγινε μία γενναία αύξηση της τάξης του 50%. Ειπώθηκαν κάποια 
πράγματα εδώ κατά τη συζήτηση εκείνης της απόφασης την οποία βέβαια εγώ δεν 
είχα ψηφίσει κι ερχόμαστε τέλη του 2007 να πάρουμε απόφαση για έγκριση ή μη 
αναπροσαρμογής τελών ύδρευσης – αποχέτευσης της ΔΕΥΑΒ για το έτος 2008 κάτι 
που ζήτησαν από την Περιφέρεια, χωρίς να κάνουμε εμείς μελέτη αν είμαστε ή όχι 
μέσα, πως θα βγούμε με τα έργα και όλα αυτά, λέμε πως αφού το ζητάει η Περιφέρεια 
να πάρουμε μία απόφαση και να μην αυξήσουμε σε καμία περίπτωση. Εξάλλου και ο 
πρόεδρος το λέει και κάποιος συνάδελφος διοικητικός σύμβουλος της ΔΕΥΑΒ λέει 
ότι δεν πρέπει να αυξήσουμε μέχρι και το 2009 γιατί κάναμε μεγάλες αυξήσεις. Κι 
ερχόμαστε στην παρούσα αναμόρφωση, την αναπροσαρμογή. Η αναμόρφωση λοιπόν 
του τιμολογίου που προτείνεται έχει τους παρακάτω στόχους δηλαδή την μείωση της 
πάγιας ελάχιστης κατανάλωσης από 22 κυβικά σε 18, που τότε, στο προηγούμενο, 
παγώνουμε τα 22 κυβικά ενώ τώρα μείωση πάλι για να ελαφρύνουμε τις ευπαθείς 
οικονομικά τάξεις που από το 65% έγιναν 55%, την μείωση της κατανάλωσης 
αύξησης του κόστους της υπερκατανάλωσης και τα ίδια πράγματα. Δεν θα μπω στα 
τιμολόγια γιατί φαίνεται ότι μειώσαμε τα κυβικά μέτρα που θα πρέπει να 
καταναλώνουμε για να έχουμε μόνο το τιμολόγιο εκείνο χωρίς τις υπερκαταναλώσεις, 
όμως ένας οικογενειάρχης με πέντε ή έξι άτομα όσο και οικονομία να κάνει δεν θα 
μπορέσει να κρατηθεί σ΄ αυτό το ύψος, θα πάει ψηλά όπως καλή ώρα εγώ με τα  55 – 
60 που όπως και να το κάνω δεν μπορώ να κατέβω χαμηλά. Ελαφρύνετε όμως τους 



καρδιοπαθείς, τους νεφροπαθείς οι οποίοι δεν πληρώνουν μόνο το τιμολόγιο, δηλαδή 
μόνο μέχρι 18 κυβικά δεν θα πληρώνουν. Πρώτα δεν πλήρωναν μέχρι 22 κυβικά ενώ 
τώρα δεν θα πληρώνουν μέχρι 18 κυβικά αλλά θα πληρώνουν υπερκατανάλωση. 
Δηλαδή αν κάποιος ήταν στο όριο 18 ή 22 κυβικών τώρα θα πληρώνει 4 κυβικά 
υπερκατανάλωση. Το σκεφτήκατε αυτό; Κι εσείς είπατε προηγουμένως κε Πρόεδρε 
ότι είναι πάρα πολλοί αυτοί. Στο διοικητικό συμβούλιο εισηγείται ο διευθυντής και 
λέει: «είδαμε τις εξελίξεις ότι πάμε σε οικονομική κρίση και σκεφτήκαμε ότι θα ήταν 
καλό να το αλλάξουμε λίγο το τιμολόγιο, ώστε αυτοί που θα έχουν πρόβλημα και θα 
τους πειράξει η οικονομική κρίση να έχουν από τη ΔΕΥΑΒ ελάφρυνση. Αρα μιλάει 
για μείωση του παγίου το τιμολόγιο από 22 στα 18». Ετσι το αντιλαμβάνονται 
ενδεχομένως. Ρωτάει κάποιος συνάδελφος, μέλος του διοικητικού συμβουλίου: «Να 
μου πείτε γιατί εδώ κατάλαβα τα κυβικά μέτρα στο μικρό και στο μεγάλο τιμολόγιο. 
Το μικρό ουσιαστικά μειώνεται από 22 στα 18 με 0,242 την αξία στα 22 κυβικά 
μέτρα και 0,397 στην αξία στα 18 κυβικά μέτρα;» και απαντάει ο διευθυντής: «Είναι 
η αλλαγή που έγινε με την αποχέτευση». Πάλι ο συνάδελφος: «Δηλαδή αυξάνεται η 
τιμή;» κι απαντάει ο Διευθυντής: «Αυτό το βάλαμε έτσι τυχαία για να το φέρουμε στα 
18 ευρώ το μικρό τιμολόγιο και 22 το μεγάλο τιμολόγιο. Ουσιαστικά σχεδόν το 
διπλασιάζουμε» και ο ίδιος συνάδελφος: «Σωστό το σκεπτικό αλλά το διπλάσιο είναι 
λίγο που με….». Το τελικό αποτέλεσμα πάντως κυρίες και κύριοι συνάδελφοι είναι 
ότι μεγαλύτερη αύξηση στις μεγάλες υπερκαταναλώσεις. Στο διπλάσιο σχεδόν. Κι αν 
αυτή τη στιγμή με τα 55 κυβικά πλήρωνα 55 ευρώ μ΄ αυτές τις τιμές θα πληρώσω 
γύρω στα 65 με 70 ευρώ. Αντιλαμβάνεστε τι αύξηση είναι αυτή. Λέει ο συνάδελφος 
επίσης «Και κάτι ακόμη. Υπολογίσαμε πάνω κάτω τι κέρδος έχουμε, πέρα απ΄ όλα τα 
θεωρητικά, την ευαισθησία για μείωση κ.λ.π.; Θα έχουμε κέρδος για την ΔΕΥΑΒ;» 
και η απάντηση: «Εξαρτάται από το τι θα γίνει στην κατανάλωση». Δεν γίνονται έτσι 
κύριοι συνάδελφοι. Βγαίνει το κοστολόγιο, ξέρουμε ότι θα έχουμε μία αύξηση της 
τάξεως τάδε και ξέρουμε τι θα πάρουμε. Εδώ στον παντοπώλη, στον μικρό 
επιχειρηματία που θα πάει κανείς θα διαπιστώσει ότι βάζει ένα κέρδος 5% και ξέρει 
ποιο είναι το κέρδος του πάνω σ΄ αυτό που έχει να πουλήσει. 

Σακαλής: Σήμερα συζητάμε την έγκριση αναμόρφωσης των τιμολογίων 
ύδρευσης – αποχέτευσης της δημοτικής επιχείρησης ΔΕΥΑΒ. Πέρυσι τέτοιον καιρό 
συζητούσαμε την αύξηση ή αναπροσαρμογή όπως πολύ σωστά είπε κάποιος 
συνάδελφος των τιμολογίων της ύδρευσης – αποχέτευσης. Με την περυσινή σας 
απόφαση έγινε μία αύξηση της τάξης του 20% - 30%. Σήμερα όμως ακούγοντας τους 
συναδέλφους εδώ, απεδείχθη ότι η αύξηση ήταν τόσο γενναία που έφτανε και το 
50%. Οι περισσότεροι συμπολίτες μας, όταν πήραν το πρώτο τιμολόγιο της ΔΕΥΑΒ 
να πληρώσουν τότε κατάλαβαν πραγματικά πόσο φορομπηχτική ήταν εκείνη η 
αύξηση. Φέτος ζητάτε αύξηση της τάξης του 20% και πράγματι αν μελετήσει κάποιος 
τα στοιχεία, το εισηγητικό αλλά και την απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της 
ΔΕΥΑΒ βγαίνει αυτή η αύξηση. Σε μια εποχή που η οικονομική κρίση βρίσκει σε 
αδιέξοδο όλες τις τάξεις και όλα τα νοικοκυριά και κυρίως τους αδύνατους, εσείς 
ζητάτε αύξηση; Ετσι δείχνετε το κοινωνικό σας πρόσωπο; Ετσι βρίσκεστε κοντά και 
βοηθάτε τους συμπολίτες σας; Εγώ θα περίμενα ειλικρινά, όπως και όλοι οι 
συμπολίτες μας, όχι μείωση αλλά αύξηση του πάγιου και μείωση της 
υπερκατανάλωσης. Φέτος δεν αυξήσατε τα δημοτικά τέλη, μηδενική αύξηση. Γιατί 
δεν ισχύει το ίδιο και για τα τιμολόγια της ύδρευσης – αποχέτευσης της ΔΕΥΑΒ; Το 
κυριότερο όμως, που είπαν και οι συνάδελφοι, ήταν πως από πουθενά δεν προκύπτει, 
από τα στοιχεία που μας δώσατε τι έσοδα θα έχουμε φέτος αν ισχύσουν αυτά τα 
τιμολόγια ή τι είχαμε πέρυσι ώστε να έχουμε ένα αντίστοιχο τιμολόγιο και να δούμε 
πραγματικά αν χρειάζεται αύξηση ή μείωση. Τέσσερα χρόνια δεν αυξήσαμε καθόλου 
και καλά κάναμε αλλά μόνο με την προπερσινή αύξηση που δώσατε όχι μόνο 
καλύψατε τα 4 χρόνια αλλά βάσει του πληθωρισμού να πηγαίναμε θα ήταν 16% ενώ 
εσείς αυξήσατε 50% μόνον πέρυσι και ζητάτε τώρα 50%, το είπε ο κ. Δελαβερίδης με 
στοιχεία, ενώ εγώ είπα 20-30%, διαλέξτε ό,τι θέλετε. Βέβαια δε νομίζω ότι με την 



πρόταση που κάνατε και την απόφαση που πήρατε στο διοικητικό συμβούλιο 
επιτυγχάνονται οι στόχοι που λέτε στο εισηγητικό δηλ. τη μείωση της πάγιας 
ελάχιστης κατανάλωσης, την δικαιότερη κατανομή των εσόδων αλλά και τη μείωση 
της κατανάλωσης μέσω αύξησης του κόστους της υπερκατανάλωσης. Πολύ γλαφυρά 
οι συνάδελφοι εδώ, σας απέδειξαν περίτρανα ότι πραγματικά αυτοί οι στόχοι δεν 
επιτυγχάνονται και ότι η αύξηση του νερού ποικίλει από οικογένεια σε οικογένεια, 
από τάξη σε τάξη κ.λ.π. Αρα εσείς αντί να βοηθήσετε τις κατώτερες τάξεις τους 
βάζετε πιο πολλές αυξήσεις. Πρότασή μου λοιπόν είναι να μην αυξηθούν τα 
τιμολόγια της ΔΕΥΑΒ και να παραμείνουν ως έχουν σε μία συγκυρία, σε μια 
οικονομική κρίση που αυτή τη στιγμή μαστίζει και την πόλη μας και τη χώρα 
γενικότερα. 
 Παυλίδης: Πριν από δύο χρόνια όταν αναλάβαμε στο διοικητικό συμβούλιο 
της ΔΕΥΑΒ βρήκαμε μία κατάσταση όπου δεν μπορούσε να πληρωθεί το προσωπικό, 
το ΙΚΑ ερχόταν να κάνει κατασχέσεις, δεν μπορούσε να πάρει ασφαλιστική 
ενημερότητα και τελικά αυτή η επιχείρηση ήταν στο χείλος του γκρεμού. Το χρέος 
τότε, αν θυμάμαι καλά, ήταν ή 1.260.000 ευρώ ή 1.360.000 ευρώ, συμφωνημένο και 
καταγεγραμμένο και στον ισολογισμό. Το πρόβλημα λοιπόν ήταν όχι μόνο πως θα 
επιβιώσει αυτή η επιχείρηση αλλά και πως θα ανταπεξέλθει και πως έφτασε σ΄ αυτό 
το σημείο. Δεν ασχοληθήκαμε τόσο με το παρελθόν αφού κοιτάξαμε να κάνουμε μία 
δημοσιονομική καταγραφή των προβλημάτων και να επιλυθούν πολλά από αυτά. 
Θέλω να πω ότι 19,20 ευρώ πλήρωναν το πάγιο οι δημότες αυτής της πόλης τον 
πρώτο χρόνο που αναλάβαμε κι έγινε 20 ευρώ κι όποιος ξέρει μαθηματικά δεν μπορεί 
να πει ότι είναι της τάξης του 30% ή 50%, γιατί αυτά ακούγονται μέσα στην πόλη και 
είναι συκοφαντίες. Ισως τότε, και φέρνω και προσωπικά ευθύνη, δεν μπόρεσα να 
πείσω τον Πρόεδρο στο διοικητικό συμβούλιο να αυξηθεί και το πάγιο τέλος στα 
δημοτικά διαμερίσματα, διότι όταν γίνεται μία βλάβη σε κάποιο δημοτικό διαμέρισμα 
προφανώς δεν κοστίζει τα 40 ευρώ που πληρώνει αυτός ο κάτοικος κι αν θέλετε 
υπάρχει και η αδικία ως προς τα άλλα χωριά που πληρώνουν σήμερα πάγιο όπως η 
Βέροια και άλλα χωριά δεν πληρώνουν. Ισως είναι μία αδικία που έχουμε συζητήσει 
στο συμβούλιο και θα διορθωθεί κι αυτή. Θέλω όμως να πω ότι ακολουθήσαμε μία 
πολιτική από την πρώτη μέρα, στην οποία αυτός που υπερκαταναλώνει θα πρέπει να 
είναι αυτός που πληρώνει και φυσικά όποιος κάνει υπερκατανάλωση ας πούμε ότι 
υπερχρησιμοποιεί και την αποχέτευση. Για ποιο λόγο λοιπόν ο απλός πολίτης, ο 
άνεργος, που σήμερα είναι το πρόβλημα ή αν θέλετε αύριο, γιατί η δημοσιονομική 
πολιτική του κ. Αλογοσκούφη μας έφτασε εδώ που μας έφτασε κι όχι του κ. 
Παπαντωνίου, κι αφού φτάσαμε εδώ που φτάσαμε, δεν θα πρέπει να σκεφτούμε τον 
άνεργο αλλά να σκεφτούμε πρώτα πόσες φορές πλένει τα χέρια του ο οποιοσδήποτε; 
Όταν ο άλλος δεν έχει να πληρώσει έστω και το πάγιο; Σκεφτήκαμε λοιπόν και 
προβληματιστήκαμε και ξεκινήσαμε φέτος αυτή την πολιτική η οποία θα 
ακολουθηθεί και τα επόμενα χρόνια. Αν θέλουμε δηλαδή να είμαστε δίκαιοι, θα 
πρέπει αυτός που καταναλώνει ένα κυβικό να πληρώνει για ένα κυβικό ενώ αυτός που 
καταναλώνει δέκα κυβικά θα πρέπει να πληρώνει για δέκα. Ακούμε πολλές φορές έξω 
στην πόλη ότι η τάδε πόλη παίρνει τόσο πάγιο αλλά καμία σχεδόν πόλη δεν έχει 22 
κυβικά πάγιο για τα οποία κυβικά αναρωτηθείτε πόσος όγκος νερού είναι. Θα 
ήμασταν αναίσθητοι αν δεν παίρναμε κάποιο μέτρο πάνω σ΄ αυτή την πολιτική για να 
μειωθούν τα κυβικά. Δηλαδή θα πρέπει να έρθει πάλι το καλοκαίρι, να μην έχουμε 
νερό και μετά να λέμε τι δεν κάναμε; Εγώ θεωρώ ότι αυτή η πρόταση αυτή τη φορά 
είναι δίκαιη. Επειδή προφανώς και του χρόνου και τον άλλον χρόνο θα ακολουθηθεί 
μία πολιτική πάνω σ΄ αυτή την κατεύθυνση, δεν είναι κάτι που εξαρτάται από το 
σταθερό πάγιο για να ξέρουμε έσοδα ή έξοδα και φυσικά αν υπάρξουν περισσότεροι 
ευσυνείδητοι πολίτες, αν ευαισθητοποιηθούν περισσότεροι θα υπάρχει λιγότερη 
υπερκατανάλωση και φυσικά τότε μπορεί να φτάσουμε στα δικά σας τέσσερα χρόνια 
που δεν κάνατε όντως καμία αύξηση. Κι εμείς δεν κάνουμε τώρα αύξηση αλλά ίσα 
ίσα κάνουμε μείωση αλλά αυτό είναι και το πρόβλημα σε μία επιχείρηση, διότι οι 



μισθοί των εργαζομένων δεν πρόκειται να μειωθούν αλλά να αυξηθούν, τα υλικά που 
θα χρησιμοποιηθούν θα πάρουν μία αύξηση κι όταν τα 20 ευρώ γίνονται 18 ευρώ να 
μην ακούμε κιόλας. Το να γίνεται αύξηση στην υπερκατανάλωση ή στην αποχέτευση 
είναι δίκαιο και κοινωνικά και πολιτικά κι έτσι πρέπει να γίνει σ΄ αυτή την πόλη. 

 Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 

Τσιάρας: Αν δεν έχει αντίρρηση το σώμα, επειδή κάποια θέματα μπήκαν στις 
πρωτομιλίες από συναδέλφους υπό μορφή ερωτήσεων να μου δώσετε στη 
δευτερομιλία τον λόγο για να απαντήσω προσωπικά σ΄ αυτές. Καταρχήν να πω ότι το 
πάγιο μειώνεται για ένα μεγάλο μέρος των συμπολιτών μας κάτι που είναι μία 
πραγματικότητα. Επίσης για τους οικονομικά ασθενέστεροι είναι πρώτη φορά στον 
κανονισμό της ΔΕΥΑΒ που είναι μία τυποποιημένη διαδικασία με την οποία μπορούν 
να απαλλαγούν και από τα τέλη ύδρευσης και αποχέτευσης οπότε να τους 
ελαφρύνουμε λίγο οικονομικά. Τώρα αν τα κριτήρια είναι λίγο αυστηρά ή λιγότερο 
αυστηρά μπορούμε να το δούμε στο μέλλον. Εγώ δεν είπα ότι αυτοί οι συμπολίτες 
μας είναι πάρα πολλοί αλλά αυτοί που είναι έχουν ελαφρυνθεί γιατί ξέρουν πλέον ότι 
υπάρχει μία πάγια διαδικασία η οποία δεν μπορεί με κάποιον τρόπο να 
καταστρατηγηθεί. Εδώ η ΔΕΗ του κ. Αθανασόπουλου ανέβασε το τιμολόγιο στα 22% 
σε ενάμιση χρόνο κι όταν εισηγήθηκε αυτό το μέτρο δεν σκέφτηκε τι θα γίνει αν όλοι 
κλείσουν το ρεύμα και δεν πληρώνει κανένας ρεύμα αλλά έκανε κάποια στατιστικά, 
κάποιες προβλέψεις κι έτσι το έκανε και πάλι κατάφερε την ΔΕΗ να την έχει με 
ζημίες γιατί κάνει πολύ καλή διαχείριση. Εγώ θα σας φέρω ένα πάρα πολύ απλό 
παράδειγμα. Αν ένας νέος άνθρωπος στην πόλη της Βέροιας αποφασίσει να 
απογαλακτιστεί από την οικογένειά του στα 25 του χρόνια και να μείνει μόνος του 
και να ψάξει για δουλειά μπορεί κάποια μέρα να βρει μία δουλειά με δελτίο παροχής 
υπηρεσίας κι αν μένει μόνος του ο λογαριασμός της ΔΕΥΑΒ θα μειωθεί κατά 10% 
αλλά θα πληρώσει για πρώτη φορά φόρο 1.500 ευρώ για τα πρώτα 10.000 ευρώ κι 
αυτό είναι το δημιουργικό λογιστικό κύριοι συνάδελφοι. Αυτή είναι η διαφορά. Να 
ξέρετε ότι ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ, είδα τώρα τον κ. Ακριβόπουλο και το θυμήθηκα, 
τα προηγούμενα δύο χρόνια τα χρήματα που δεν πήρε σαν Πρόεδρος του διοικητικού 
συμβουλίου που εισηγήθηκα είναι περίπου 72.000 ευρώ και εξηγούμαι ότι είναι 
25.000 ευρώ τον χρόνο επί δύο χρόνια 50.000 ευρώ συν την δωρεάν υπηρεσία που 
προσέφερα στην επιχείρηση σαν επιβλέπων του βιολογικού καθαρισμού. Και βέβαια, 
οποιουδήποτε είδους έγγραφο συντάξει οποιοσδήποτε νομικός συμπεριλαμβανομένου 
και του κ. Ακριβόπουλου, που να λέει ότι «εγώ δεν θα διεκδικήσω από τα χρήματα» 
εγώ θα το υπογράψω με όλη μου τη χαρά. 

Σκουμπόπουλος: Του χρόνου που θα τιμήσουμε τα πρόσωπα κε Πρόεδρε στις 
16 Οκτωβρίου να τιμήσουμε και τους συναδέλφους που έκαναν δωρεές. Δεν ήθελα να 
δευτερομιλήσω γιατί θα κουράσω. Μελέτη δεν κάνατε, δεν ξέρετε γιατί εισηγείστε 
αυτό το τιμολόγιο, δεν ξέρετε πόσα έσοδα είχαμε, πόσα έξοδα θα έχουμε με βάση τα 
στοιχεία που εσείς έχετε. Στην εποχή των οπτικών ινών, των κομπιούτερς, των 
προγραμματιστών σε μισή ώρα έχετε ό,τι στοιχεία θέλετε. Ούτε τι έσοδα έχουμε γιατί 
είναι θέμα του απολογισμού, ούτε τι έσοδα προσδοκάμε γιατί είναι θέμα του 
ισολογισμού κι επειδή τυχαίνει να τα παίρνω εγώ και συγνώμη για την ενόχληση που 
σας κάνω στη ΔΕΥΑΒ και παίρνω τα στοιχεία, δεν έχετε σήμερα εδώ στοιχεία να μας 
παρουσιάσετε γιατί φανταζόσασταν ότι τα έχω εγώ. Δεν ξέρετε να απαντήσετε. Δεν 
ξέρετε για τον αντιδήμαρχο, δεν ξέρετε να απαντήσετε για τους υπαλλήλους. Τον είχα 
κι εγώ αποσπασμένο τον υπάλληλο κι επειδή φαίνεται ότι τον εκπαίδευσα καλά εγώ 
τον χρησιμοποιείτε κι εσείς αποσπασμένο εδώ αλλά παρανόμως πληρώνεται από την 
ΔΕΥΑΒ. Εσείς βάλατε τάξη, εσείς νοικοκυρέψατε, εσείς βρήκατε χρέος 1.260.000 
ευρώ όπως είπατε χωρίς να γίνει αναπροσαρμογή τελών τέσσερα χρόνια. Πείτε μας 
πόσο είναι το χρέος που δημιουργήσατε εσείς το 2007. Πείτε μας πόσες φορές 
εκπρόθεσμα και πάνω από 15 μέρες έχουν να πληρωθούν υπάλληλοι της ΔΕΥΑΒ. 
Μήπως φταίει το χρέος του 2006; Αυτό το αναπληρώσατε μόνο με την μία 
αναπροσαρμογή που κάνατε, την μεγάλη αναπροσαρμογή που κάνατε πέρυσι. Τώρα 



θα κάνετε και ταμείο, έτσι για να κάνετε και έργα, αν θυμηθείτε να κάνετε κανένα 
έργο κάτι που δεν είδα εγώ να κάνετε στα δύο χρόνια. Υπάλληλοι απλήρωτοι, 
υπάλληλοι παράνομα αποσπασμένοι, αντιδήμαρχος παράνομα έχει ειδική άδεια και 
πληρώνεται κι αν αύριο κάποιος κάνει καμία γραπτή αναφορά εσείς θα απαντήσετε 
και όχι η κα Δήμαρχος αφού εσείς υπογράφετε και πληρώνονται όλοι αυτοί, εσείς θα 
λογοδοτήσετε κε Τσιάρα. Επειδή από δημιουργική λογιστική δεν είμαι καλός εγώ 
αλλά ξέρω απλή αριθμητική  σας παρουσίασα τρανταχτά παραδείγματα. Πάρτε πίσω 
την πρότασή σας κι αν θέλετε να είμαστε δίκαιοι και να κοιτάμε όλους τους 
συμπολίτες ομοιόμορφα και ισόνομα και να είμαστε και αγαπημένοι να 
καταργήσουμε και τα πάγια και σε ό,τι καταναλώνει ο καθένας να βρούμε τον μέσο 
όρο να πληρώνουμε το τίμημα. Κι αφήστε τον Αθανασόπουλο που παίρνει καμιά 
300.000 ευρώ τον μήνα και τα πάει καλά στη ΔΕΗ αλλά κοιτάξτε εσείς πως θα τα 
πάτε στη ΔΕΥΑΒ. 

Τσιαμήτρου: Επειδή πολύς λόγος γίνεται για τα τιμολόγια των δημοτικών 
διαμερισμάτων, ας θυμηθούμε ότι τα δημοτικά διαμερίσματα όταν εντάχθηκαν στην 
ΔΕΥΑΒ ήρθαν με προίκα, είχαν δίκτυα εσωτερικά και εξωτερικά άσχετα αν αυτά 
ήταν 20-30 χρόνων και τα περισσότερα θέλουν να αλλαχθούν διότι υπάρχουν 
διαρροές και ο κόσμος δεν έχει νερό. Πώς θα ζητήσουμε λοιπόν μεγαλύτερο 
τιμολόγιο όταν μία μέρα έχουν νερό και μία όχι; Ας κάνουμε πρώτα δίκτυα, ας 
κάνουμε έργα στα δημοτικά διαμερίσματα και μετά ας μιλάμε για το πώς θα 
αυξήσουμε τα τιμολόγια στα δημοτικά διαμερίσματα. Κι αυτό το παραμύθι ότι μία 
βλάβη στοιχίζει στο δημοτικό διαμέρισμα 40 ευρώ π.χ. και στη Βέροια στοιχίζει π.χ. 
10 ευρώ νομίζω ότι δεν είναι σωστό αφού όλα είναι το ίδιο, τα ίδια υλικά είναι, οι 
εργάτες το ίδιο θα δουλέψουν αλλά η διαφορά είναι πως θα πληρώσουν και λίγη 
βενζίνη 2 – 3 ευρώ για να φτάσουν στο δημοτικό διαμέρισμα. 

Δελαβερίδης: Θα συνεχίσω με την παρατήρηση αυτή της κας Τσιαμήτρου 
αλλά βλέπω ότι αυτό το πρόβλημα το έχουν και όλοι οι διοικητικοί σύμβουλοι που 
συμμετείχαν στην τελευταία συνεδρίαση δηλαδή τι θα γίνει με τα δημοτικά 
διαμερίσματα. Ο νόμος 1069/80, ο ιδρυτικός νόμος των ΔΕΥΑ, στο άρθρο 26 λέει: 
«με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου η οποία εγκρίνεται από το οικείο δημοτικό 
ή κοινοτικό συμβούλιο μπορεί 1ον να καθορίζεται με ειδικό τιμολόγιο ύδρευσης και 
αποχέτευσης για τους κατοίκους των Δήμων ή Κοινοτήτων ή Συνοικισμών αυτών που 
μετέχουν στην επιχείρηση οι οποίοι εξυπηρετούνται με δικό τους δίκτυο ανεξάρτητα από 
το ενιαίο δίκτυο της επιχείρησης. Τέτοια δημοτικά διαμερίσματα είναι τα 
περισσότερα, εκτός από τα Ασώματα, Αγία Βαρβάρα και Αμμο. 2ον να θεσπίζονται 
διαφορετικά τιμολόγια κατά περιοχές ανάλογα με τα εκτελούμενα έργα ή με το κόστος 
λειτουργίας των εγκαταστάσεων της περιοχής. Αρα προβλέπεται. Ανοίξτε λιγάκι τον 
1069/80 ο οποίος προβλέπει πως θα κάνουμε ένα τιμολόγιο στο Κάτω Βέρμιο. Άλλο 
τιμολόγιο μπορεί να είναι, ανάλογα με το κόστος που θα βγει στα λειτουργικά έξοδα, 
βγάλτε και πάρτε απόφαση ποιο θα είναι το τιμολόγιο για να μην έχουμε αυτά εδώ 
και να βλέπω ότι μέσα στο διοικητικό συμβούλιο πάρα πολύς ντόρος γίνεται. 

Εγώ λέω, γιατί να αναμορφώνεται το τιμολόγιο. Θέλουμε να μην καταναλώνει 
ο δημότης πολύ νερό; Εχουμε δεσμεύσει νερό από το στρατόπεδο, πολύ νερό, κάντε 
ένα έργο, ρίξτε το μέσα στις δεξαμενές και δεν θα υπάρχει πρόβλημα. Και μην 
σκέφτεστε άλλα που μπορεί να σκέφτονται άλλες περιοχές. Αυτή τη στιγμή το νερό 
του στρατοπέδου πηγαίνει για πότισμα. Πάρτε το και μη μας λέτε για 
υπερκαταναλώσεις, λειψυδρίες και όλα αυτά για τα οποία είπα και σε ένα 
προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο. Θέλετε λεφτά; Οι δημότες ξέρετε πόσο χρωστάνε; 
Εσείς δεν το ξέρετε αλλά εγώ το ξέρω. Χρωστάνε 1.200.000 ευρώ από τα τέλη 
ύδρευσης – αποχέτευσης. Πάρτε λοιπόν εκείνα τα χρήματα. Πώς; Κόψτε το νερό για 
να αναγκαστεί να έρθει να πληρώσει. Θα έχουμε πολιτικό κόστος όμως κάνουμε τη 
δουλειά μας. Επιχείρηση είναι. Μπορεί να είναι κοινωφελούς αλλά ζει και κινείται 
από αυτά τα έσοδα των τελών ύδρευσης και αποχέτευσης. Επίσης να προσθέσω κάτι 
ακόμη κε Πρόεδρε που ίσως δεν το ξέρετε. Στο άρθρο 11 το ειδικό τέλος για τη 



μελέτη, κατασκευή και επέκταση έργων υδρεύσεως και αποχετεύσεως είναι 80% και 
ισχύει κατά τον 1069/80 για μία δεκαετία. Εμείς τότε πήραμε για μία δεύτερη 
δεκαετία και ισχύει επομένως για 20 χρόνια, πρέπει να το ξέρετε εσείς κε Δάσκαλε, 
από της ιδρύσεως των ΔΕΥΑ. Είκοσι χρόνια από το 1885 μέχρι το 2005 κι εγώ 
αμφιβάλω αν αυτή τη στιγμή ισχύει το 80% εκτός εάν πήρατε κι άλλη παράταση. 
Όμως προηγουμένως είπα πως αν αυτή τη στιγμή δεν ξοδέψει νερό όλη η Βέροια ή 
ξοδέψει πάρα πολύ λίγο, τι θα το κάνετε το υπόλοιπο νερό αφού οι πηγές συνέχεια 
αναβλύζουν και τρέχει το νερό άφθονο; Το οποίο νερό δεν μπορείτε να βάλετε αυτή 
τη στιγμή στις δεξαμενές γιατί γέμισαν και τρέχει, πάει για πότισμα, πάει χαμένο. 
Ποιο είναι το πρόβλημα, σε συνδυασμό με αυτό που είπα, να πάρουμε αυτό το νερό 
που δεσμεύσαμε από τους Γεωργιανούς; 

Σε ότι αφορά τους νεφροπαθείς, καρκινοπαθείς σας είπα ότι αυτοί έχουν μόνο 
το πάγιο και από εκεί απαλλάσσονται. Αν έκαναν μέχρι 22 κυβικά απαλλάσσονταν 
από τα 22 κυβικά ενώ τώρα που το μειώσατε στα 18 κυβικά, πέραν αυτών, θα 
πληρώσουν κι αυτοί υπερκατανάλωση. Εμείς τώρα κάνουμε οικονομία στις δημοτικές 
βρύσες και δίνουμε νερό στα αγροκτήματα όπου εκεί εύκολα μπορεί να ξοδεύουν όσο 
νερό θέλουν, να ποτίζουν τις ντομάτες κ.λ.π. κι εμείς ψαχνόμαστε σ΄ έναν δημότη ο 
οποίος θα ξοδέψει λίγο νερό παραπάνω. Ο κανονισμός ύδρευσης λέει ότι 
απαγορεύεται σε αγροκτήματα. Εάν λοιπόν κόψουμε εκείνα τα νερά θα πρέπει να 
ανοίξουμε εδώ τις δημοτικές βρύσες. Όμως τις προάλλες είπα για τα δημοτικά 
διαμερίσματα, τα δικά μας, Ασώματα, Αγία Βαρβάρα και Αμμο, ότι έπρεπε να 
τοποθετηθούν υδρόμετρα και να πληρώνουν ό,τι πληρώνει και ο δημότης, μ΄ αυτές 
τις υπερκαταναλώσεις, μ΄ αυτά τα βαριά πρόστιμα όπως τα θεωρώ εγώ. Γιατί λοιπόν 
ο κάτοικος της Μέσης, του Λαζοχωρίου πληρώνει όσο πληρώνει και ο Βεροιώτης; 
Πήγατε να δείτε πόσο ξοδεύουν; Ολη την ημέρα τρέχουν τα λάστιχα, γιατί το 
καλοκαίρι πρέπει να κρυώσει και λένε «δεν βαριέσαι αφού δεν πληρώνουμε». 
Υδρόμετρα λοιπόν, τα οποία έπρεπε να μπούνε μέχρι τώρα. 

Παυλίδης: Δεν είναι παραμύθι πως αυτό προς τα χωριά κοστίζει στη ΔΕΥΑΒ, 
διότι το να πάνε τρία άτομα ή ένα μηχάνημα σ΄ έναν οικισμό που είναι τόσα 
χιλιόμετρα μακρύτερα της πόλης, είναι διαφορετικά τα έξοδα, διαφορετικές οι 
εργατοώρες που χρειάζονται. Κι αν θέλετε, 40 ευρώ το χρόνο σ΄ έναν κάτοικο ενός 
δημοτικού διαμερίσματος είναι κοροϊδία, όταν ο δημότης αυτής της πόλης πλήρωνε 
20 ευρώ το μήνα άρα 120 ευρώ το χρόνο. Εγώ προσωπικά θεωρώ ότι ήταν τεράστια 
αδικία. Ως προς αυτά που ακούστηκαν για το πόσοι χρωστάνε στη ΔΕΥΑΒ, ναι είναι 
κάτι που κληρονομήσαμε κι αυτοί όλοι που χρωστάνε είναι αυτοί που προφανώς δεν 
μπορούν να πληρώσουν και προφανώς είναι κι από αυτούς που πάνε υδρομετρητές 
και τους κόβουν αποδείξεις και το σπίτι είναι ετοιμόρροπο και φαίνεται μέσα στη 
ΔΕΥΑΒ ότι αυτά τα άτομα χρωστάνε. Σίγουρα και ο Πρόεδρος κι εμείς πολεμάμε να 
δώσουμε λύση τόσο καιρό αλλά είναι ένα σύστημα που πρέπει να αλλάξει αλλά 
ξέρετε ότι όταν υπάρχουν στη μέση συλλογικές συμβάσεις ή κάποιες άλλες δικλείδες 
που εμποδίζουν κάποια πράγματα να εφαρμοστούν δεν γίνεται. Ξέρω ότι ο Πρόεδρος 
έχει ασχοληθεί μ΄ αυτό το θέμα και πολλά άτομα από αυτά δεν μπορούν να 
πληρώσουν αλλά και πολλά είναι λάθος βεβαιωμένα.  Ως προς τα αγροκτήματα που 
ακούστηκε να ξέρετε ότι επί αυτού του διοικητικού συμβουλίου προσπαθήσαμε και 
δώσαμε μόνο σ΄ αυτούς που είχαν νόμιμη άδεια και μπήκαν βάνες που δεν έχουν 
αντεπιστροφή από αυτά τα αγροκτήματα γιατί ξέρετε ότι τα αγροκτήματα δεν είναι 
μόνο ότι μπορούν να καταναλώσουν έτσι το νερό αλλά μπορούν να έχουν λιμνάζων 
νερό και να μολυνθεί το υπόλοιπο νερό. Αλλά εμείς είχαμε πάρει απόφαση να μπει 
βάνα ώστε να μην επιστρέφεται πίσω το νερό και να πληρώνει αυτός που το 
δικαιούται το νερό στο αγρόκτημα. 

Επειδή ακούσαμε και για νόμους του ΄80 και για διαφορετική πολιτική στα 
χωριά τότε πως εφαρμόζεται η διαφορετική πολιτική στους οικισμούς όπως είναι η 
Μέση, το Λαζοχώρι και το Ταγαροχώρι; Δεν είναι αδικία να υπάρχει αυτή η 



ανισότητα; Δεν πρέπει να την αντιμετωπίσουμε; Υπάρχουν νόμοι και αστυνόμοι αλλά 
εμείς πρέπει να σκεφτόμαστε με την κοινή λογική. 

Προεδρεύων: Τριτομιλίες. 
Τσιαμήτρου: Ηθελα να δώσω μία απάντηση στον κ. Παυλίδη. Αυτά τα χωριά 

που είναι σε χιλιόμετρα και είναι ορεινά και που μπορεί όντως μία βλάβη να 
στοιχίζει, δουλεύουν μόνο δύο μήνες το καλοκαίρι και νομίζω ότι τα 40 ευρώ που 
πληρώνουν είναι όπως πληρώνει και η Βέροια. 

Δελαβερίδης: Σε ό,τι αφορά τα χρέη των δημοτών προς την ΔΕΥΑΒ δείτε κε 
Παυλίδη, αύριο κιόλας, πόσοι χρωστάνε πάνω από 2.000 ευρώ και είναι επώνυμα 
άτομα που δεν μπορείτε να τα φανταστείτε. Ζητήστε τα από τον κ. Τσαλουχίδη και θα 
τα βγάλει αμέσως από το κομπιούτερ. Υπάρχουν και περιπτώσεις όπου το κτίσμα 
είναι υπό κατεδάφιση ή δεν κατοικείται αλλά μπορούσαν να πάνε να διακόψουν. 
Όταν είχα αναλάβει τότε στη ΔΕΥΑΒ τα χρέη προς την επιχείρηση ήταν 350 εκατ. 
δρχ. και κατορθώσαμε να τα φτάσουμε στα 60 εκατ. δρχ. και δηλώνω ότι κάτω από 
τα 60 εκατ. δρχ. τότε δεν μπόρεσα να τα κατεβάσω γιατί υπήρχαν πάρα πολλά 
κτίσματα που έχουν τα υδρόμετρα μέσα στα λουτρά, υπάρχει το σύστημα της 
σωλήνωσης από πάνω μέχρι κάτω με διακλαδώσεις, που αν πας να κόψεις το νερό 
από έναν τότε πρέπει να το κόψεις και από τους άλλους κ.λ.π. Υπάρχουν κι αυτές οι 
αντικειμενικές δυσκολίες, όμως υπάρχει τρόπος να μαζευτούν χρήματα. Αρα, 
προκειμένου να καταφύγετε στις αυξήσεις και ιδίως στις υπερκαταναλώσεις που 
θεωρώ πέρα για πέρα άδικο μαζέψτε τα χρήματα. Νερό έχουμε, πάρτε νερό από το 
στρατόπεδο και μαζέψτε χρήματα από τους δημότες που δεν πληρώνουν. Κάποτε, 
όταν δεν ήμουν καν δημοτικός σύμβουλος, μου έλεγε ένας μακαρίτης «μην 
πληρώνεις γιατί δεν πρόκειται να σου πάρουν τίποτα». Πράγματι αυτός δεν πλήρωσε 
και τα χρέη σβήστηκαν όλα, ιδρύθηκε η ΔΕΥΑΒ από το 1985 κι αυτός συνέχισε από 
εκεί και πέρα. Δείτε τα λοιπόν αυτά. Δεν θα επανέλθω άλλο σε τοποθέτηση στα δύο 
αυτά χρόνια που απομένουν, εκτός αν πάρω το καινούργιο τιμολόγιο με τις αυξήσεις, 
απλά θα σας υπενθυμίσω πόσο είναι τα κυβικά που υπερκαταναλώνω και θα είναι 
γύρω στα 70 ευρώ και είναι πολύ μεγάλη αύξηση και αδικία. 

Παυλίδης: Να πω μόνο κάτι στην κα Τσιαμήτρου. Επειδή υπάρχει και η άλλη 
λογική πως όποιος έχει δεύτερο διαμέρισμα στην πόλη, αντί να το έχει στο 
Ξηρολίβαδο ή στο Σέλι, λογικά μ΄ αυτό το κριτήριο δεν θα πρέπει να πληρώνει και να 
δίνει κι αυτός 40 ευρώ. Το ότι έχει κάποιος εξοχικό ή δεύτερο σπίτι σε χωριό δεν 
σημαίνει ότι πηγαίνει μόνο δύο μήνες. Πάντως να πω ότι αυτό το διοικητικό 
συμβούλιο έχει στείλει κόσμο που χρωστάει στη ΔΕΥΑΒ και στην Εφορεία κι έχουμε 
αναθέσει στον κ. Τσαλουχίδη και σε άλλον υπάλληλο, με ποσοστά, να βρουν αυτούς 
τους ανθρώπους και να εισπράξουν τα χρήματα. 

Τσιάρας: Να αποσαφηνίσω δυο τρία πράγματα. Καταρχήν το 65% των 
συμπολιτών μας στα 22 κυβικά γίνεται 55% στα 18 κυβικά κι αυτό το ποσοστό 
πράγματι θα ωφεληθεί. Εχω εδώ στατιστικά από κάποιες πρωτεύουσες νομών και απ΄ 
ότι βλέπω στις περισσότερες από αυτές οι υπερκαταναλώσεις χρεώνονται πολύ 
περισσότερο από εμάς. Δεν έχει σημασία αν έχουμε ή όχι νερό αλλά σημασία έχει 
πως πρέπει να αποκτήσουμε συνείδηση για το μέλλον. Αυτά τα έχω στη διάθεσή σας 
αν θέλετε να δείτε πως κλιμακώνεται η αύξηση στην Κέρκυρα, τη Λάρισα, το 
Ηράκλειο, την Κοζάνη, την Καβάλα και όλοι αυτοί μας προσπερνάνε. Αυτά τα 
πράγματα είναι ξεκάθαρα. Η υπερκατανάλωση καλώς ή κακώς στο πνεύμα όλων των 
αποφάσεων που έχουν παρθεί, ακόμη και παγκοσμίως, πρέπει να πληρώνεται με 
παραπάνω χρήματα. Επίσης να πω στην αντιπολίτευση ότι μπορούσαν να έχουν μία 
πρόταση, να έχουν αποφασίσει τι θέλουν να κάνουν. Ο κ. Σακαλής είπε να 
αυξήσουμε το πάγιο και να μειώσουμε την υπερκατανάλωση, ο κ. Σκουμπόπουλος 
είπε να μηδενίσουμε το πάγιο και να πληρώνουν όλοι την υπερκατανάλωση δηλαδή 
σε κάθε περίπτωση δεν βλέπω να έχετε αποφασίσει. Επίσης κα Τσιαμήτρου μπορεί ο 
κόσμος να μένει μόνο το καλοκαίρι στο Ξηρολίβαδο, το Σέλι, την Καστανιά και τη 
Σάντα αλλά βλάβες γίνονται και τον χειμώνα όπου η κατάσταση είναι πολύ πιο 



δύσκολη, μέσα στα χιόνια να ψάχνουν βλάβες οι υδραυλικοί της ΔΕΥΑΒ. Το χρέος 
της ΔΕΥΑΒ, κλείνοντας τον απολογισμό του 2007, είναι 850.000 ευρώ από 
1.260.000 ευρώ που ήταν κι άρα μειώθηκε κατά 400.000 ευρώ. Οσο για έργα έγιναν. 
Εγιναν κάποιες επεκτάσεις σ΄ όλη την πόλη όπως η οδός Ομήρου, Μακαρίου, 
Σεφέρη, έγινε η επέκταση προς την Αγία Βαρβάρα, στα Ασώματα, στη Σάντα έγιναν 
οι γεωτρήσεις, έγιναν επεκτάσεις σε χωριά, έγιναν τα έργα που θα μπορούσαν να 
γίνουν μόνο με τις οικονομικές δυνατότητες της επιχείρησης. Βέβαια, όσον αφορά 
τον κ. Δάσκαλο, αυτό το θέμα ήταν σ΄ όλη την Ελλάδα, δημιουργήθηκε ένα 
πρόβλημα, υπήρχε μία ασάφεια του νόμου, οι νομικοί έκριναν ότι μπορεί να δοθεί 
ειδική άδεια και ο κ. υπουργός με την απόφασή του μας δικαιώνει. Να σας πω ακόμη 
ότι υπάρχουν κατηγορίες συμπολιτών μας που έχουν πραγματικά οικονομικά 
προβλήματα όπου οι απαλλαγές είναι για όλο το ποσόν και όχι μόνο για το πάγιο. 
Πράγματι η αύξηση του τιμολογίου κλιμακώνεται προς τα πάνω όπως είχε γίνει το 
ίδιο και την προηγούμενη φορά όπου μπορεί σε κάποιο ποσό η αύξηση να ήταν 18% 
και σε κάποιο άλλο 24% ανάλογα με το πόσο παραπάνω υπερκατανάλωναν. Για το 
80% της αποχέτευσης που έγινε 40% κάναμε μετρήσεις, είδαμε πόσο νερό πηγαίνει 
στον βιολογικό καθαρισμό από την αποχέτευση και διαπιστώσαμε ότι αυτό περίπου 
είναι το αναλογούν ποσό. Οσον αφορά αυτό που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος, 15 μέρες 
δεν έχουμε καθυστερήσει ποτέ στις πληρωμές. Εχει τύχει 3-4 μέρες να 
καθυστερήσουμε να πληρώσουμε τους υπαλλήλους επειδή όμως πραγματικά έχουμε 
πρόβλημα. Κι εμείς δεν θα θέλαμε να το κάνουμε αλλά δυστυχώς τα πράγματα δεν 
είναι καλά και το ξέρετε όλοι σας. Πληρώνουμε κάθε μήνα δόσεις για το ΙΚΑ που 
κληρονομήσαμε από εσάς, πληρώνουμε τις υποχρεώσεις που είχατε και μας αφήσατε 
και αναγκαζόμαστε καμία φορά, ζητώντας την κατανόηση των υπαλλήλων, να 
καθυστερήσουμε λίγο τις πληρωμές τους. Και βέβαια κάνουμε όλες τις δυνατές 
προσπάθειες. Πρώτη φορά πήγαν χρέη δημοτών προς την Εφορεία κι επαναλαμβάνω 
ότι το ποσό που κληρονομήσαμε ήταν πολύ μεγαλύτερο από τώρα. Το θέμα να πω ότι 
λέγεται αναμόρφωση και όχι αναπροσαρμογή και αύξηση για τον απλούστατο λόγο 
ότι υπάρχει ένα σοβαρό ποσοστό των συμπολιτών μας που ο λογαριασμός τους θα 
μειωθεί. Η πραγματικότητα είναι πως 55% των συμπολιτών μας από το μικρό 
τιμολόγιο και περίπου 70% των καταστημάτων θα πληρώσουν λιγότερο στον επόμενο 
λογαριασμό της ΔΕΥΑΒ ενώ οι άλλοι που υπερκαταναλώνουν θα πληρώσουν 
παραπάνω. 

Δήμαρχος: Θέλω να θέσω ένα ερώτημα στον κ. Σκουμπόπουλο δηλαδή να μας 
πει ποια είναι η πρότασή του. Να του πω επίσης πως όταν αυτό το νομοσχέδιο που 
μας έδειξε γίνει νόμος και όποτε κι αν γίνει τότε θα αποφανθούν ξανά για τον κ. 
Δάσκαλο οι νομικοί. 

Σκουμπόπουλος: Επί προσωπικού. Επειδή η κα Δήμαρχος έλειπε όταν 
τοποθετήθηκα ενώ ο κ. Δάσκαλος ήταν αλλά φαίνεται ότι πρόσεχε αλλού, δεν είπαμε 
άλλα εγώ και άλλα ο κ. Σακαλής. Εμείς είπαμε να μη γίνει καμία αύξηση. Αυτή είναι 
η πρότασή μας. Απαντώντας και επιχειρηματολογώντας σ΄ αυτά που είπαν, είπαμε ότι 
θα μπορούσαμε να κάνουμε κι αυτό και το άλλο και  πολλά άλλα, αλλά η πρότασή 
μας ήταν από την αρχή στο να μην κάνουμε καμία αύξηση. Όσο για το νομοσχέδιο, 
αυτό δεν δικαιώνει τον κ. Τσιάρα, αλλά επειδή όντως δεν δικαιούνταν ειδική άδεια 
τώρα ο υπουργός τους βάζει να δικαιούνται και ειδική άδεια. Όμως για δύο χρόνια, 
παρανόμως ο κ. Δάσκαλος, παίρνει την ειδική άδεια και είναι εκτεθειμένος ο κ. 
Τσιάρας που υπογράφει και πληρώνεται ο κ. Δάσκαλος. 

Τσιάρας: Να μας πει ο κ. Σκουμπόπουλος γιατί ζήτησε τον λόγο επί 
προσωπικού. Πού θίγεται η τιμή και η υπόληψή του; 

Σκουμπόπουλος: Αυτό είναι επί προσωπικού, επειδή δεν έκανα διαφορετική 
πρόταση. Αυτό είναι νομοσχέδιο κα Δήμαρχε και μπορεί να μην ψηφιστεί αλλά εάν 
δεν ψηφιστεί θα είναι ακόμη χειρότερα για εσάς γιατί ο κ. Δάσκαλος θα είναι 
παράνομα με ειδική άδεια. 



Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν για έγκριση της αριθ. 103/2008 απόφασης της 
Δ.Ε.Υ.Α.Β.; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. 
Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Γ. Κάκαρης. 
 Υπέρ της πρότασης για έγκριση της αριθ. 103/2008 απόφασης της Δ.Ε.Υ.Α.Β.  
ψήφισε και ο πρόεδρος Τοπικού Συμβουλίου Σ. Διαμαντής, σε ό,τι αυτή αφορά το 
Τοπικό Διαμέρισμα Αγ. Βαρβάρας.  
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Α. Δελαβερίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
 Υπέρ της πρότασης αυτής για μη έγκριση της αριθ. 103/2008 απόφασης της 
Δ.Ε.Υ.Α.Β.  ψήφισαν και οι πρόεδροι Τοπικών Συμβουλίων Ι. Καπετανίδης και Β. 
Ρήσσου, σε ό,τι αυτή αφορά τα Τοπικά Διαμερίσματα Άμμου και Ράχης, αντίστοιχα. 
  Το Δ.Σ., μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 103/2008 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας, με την οποία ενέκρινε την 
αναμόρφωση των τιμολογίων Ύδρευσης-Αποχέτευσης της επιχ/σης. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 23 (παρ. 3) και 25 του Ν. 1069/80 όπως αυτές 
τροποποιήθηκαν με τις παρ. 10 και 11 (εδ. 1 & 3) του άρθρου 6 του Ν.2307/95 
αντίστοιχα. 
 

 Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την αριθ. 103/2008 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της 
Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας για «Έγκριση 
αναμόρφωσης τιμολογίων Ύδρευσης-Αποχέτευσης της Δημοτικής Επιχείρησης 
΄Υδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  724 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12/1/2009 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
  


